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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy 

 
    

Výbor pro evropské záležitosti ZHMP  

ZÁPIS z 30. on-line jednání 

Výboru pro evropské záležitosti ZHMP konaného dne 13. 12. 2021 v 15:00 hod. 
 

 

   

Přítomní členové výboru:  Jiří Pospíšil, Jaromír Beránek, Martin Dlouhý, Marta Gellová,  

                                               Jakob Hurrle, Tereza Nislerová, Petr Fifka 

                                                

Omluveni:  Radek Lacko, Vít Šimral, Jan Martínek, Tomáš Kalivoda 

 

Jednání řídil: Jiří Pospíšil, předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP. 

Jiří Pospíšil přivítal přítomné a zahájil jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP v 15:00 hod.  

Předseda výboru Jiří Pospíšil navrhuje na ověřovatele zápisu pana Jaromíra Beránka.   

Hlasování: pro:  6 proti:   0 zdržel se:  0 

Ověřovatelem zápisu byl zvolen Jaromír Beránek. 

Bod 1: Úvod 

Předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP Jiří Pospíšil přechází k programu on-line jednání, ke 
kterému nebyly vzneseny námitky. Předseda navrhuje hlasovat o programu v zaslané podobě. 

Program jednání: 

1. Úvod 
2. Informace o stavu čerpání finančních prostředků z OP PPR 
3. Tisk R-42314 ke schválení projektů v rámci 60. výzvy OP PPR 
4. Tisk R-42323 ke schválení projektů v rámci 46. výzvy OP PPR 
5. Tisk R-42295 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR  

v roce 2021 
6. Tisk R-42401 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR  

v roce 2021 
7. Souhrnné informace a cíle hl. m. Prahy pro předsednictví ČR v Radě EU 
8. Různé 

 

Hlasování o programu:  pro: 6   proti:   0 zdržel se:  0 

Program jednání byl schválen. 
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_________________________________________________________________________________ 
 
Bod 2: Informace o stavu čerpání finančních prostředků z Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

Pan předseda Pospíšil předává slovo řediteli FON Karlu Andrlemu. Ředitel Andrle uvádí, že 
v programu je nyní zasmluvněno 106 % alokace a program je tak přezávazkován. Ke konci listopadu 
2021 bylo zasmluvněno přes 1600 projektů ve výši 10,8 mld. Kč. Certifikace programu je na úrovni 
80 % alokace evropských prostředků a OP PPR je nyní v čerpání nejvýše ze všech programů. ŘO 
plánuje zasmluvnit dalších 5 – 10 % alokace programu. Ředitel Andrle konstatuje, že se ŘO daří plnit 
predikce, zasmluvněno je 102 % plánu pro rok 2021, schváleny a vyúčtovány jsou finanční prostředky 
ve výši 108 % plánu. Dále uvádí, že 7. 12. 2021 proběhlo za účasti Evropské komise zasedání 
Monitorovacího výboru OP PPR, které lze hodnotit jako úspěšné. Informuje rovněž o proběhlých 
auditech, přičemž konstatuje, že audity neshledaly žádná zjištění, která by byla považována za 
pochybení ŘO, chybovost je v rámci auditních zjištění u projektů na úrovni 0,5 % (výrazně pod 
limitem 2%). 

Na jednání se připojila paní Tereza Nislerová.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o stavu čerpání 
finančních prostředků z OP PPR 

Hlasování:  pro:   7  proti:   0 zdržel se:  0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Bod 3: Tisk R-42314 ke schválení projektů v rámci 60. výzvy OP PPR 

Předseda výboru Jiří Pospíšil předává slovo Karlu Andrlemu, který účastníky výboru seznamuje 
s 60. výzvou OP PPR Inovační poptávka veřejného sektoru IV, prioritní osa 1 Posílení výzkumu, 
technologického rozvoje a inovací. Výzva byla vyhlášena dne 2. 2. 2021 a datum ukončení příjmu 
žádostí bylo stanoveno na 26. 5. 2021. Celková alokace činila 250 mil. Kč. Jednalo se o výzvu 
průběžnou. Předloženo bylo celkem 13 žádostí, z nichž některé již byly schváleny, předkládána je 
poslední žádost s alokací 19,9 mil. Kč. Karel Andrle blíže představuje projekt Hlavního města Prahy, 
odboru dopravy, s názvem „Vytěžování dopravních dat na základě vstupu do Centrálního registru 
vozidel a dalších databází“. Cílovou skupinou je městská samospráva, MHMP a další organizace jako 
je např. TSK, IPR, ROPID, Operátor ICT, nebo organizace pro výzkum a šíření znalostí.  

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil.  

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o průběhu výběru 
projektů v rámci 60. výzvy OP PPR a doporučuje ZHMP schválit žádost o podporu. 

Hlasování:  pro: 7  proti:  0 zdržel se:  0 

 
Usnesení bylo schváleno. 
 

Bod 4: Tisk R-42323 ke schválení projektů v rámci 46. výzvy OP PPR 

Předseda výboru Jiří Pospíšil předává slovo Karlu Andrlemu, který účastníky výboru seznamuje 
s 46. výzvou OP PPR Podpora sociálních služeb, komunitního života a sociálního bydlení. Výzva byla 



 

 Strana 3 
 

vyhlášena dne 17. 2. 2020 a datum ukončení příjmu žádostí bylo stanoveno na 22. 6. 2021. Celková 
alokace činila 279 mil. Kč. Jednalo se o výzvu průběžnou. Předloženo bylo celkem 52 žádostí, z nichž 
některé již byly schváleny. Nyní je ke schválení předkládáno 9 žádostí s alokací 62,8 mil. Kč, další 2 
žádosti za 10,7 mil. Kč budou zařazeny do zásobníku projektů. Karel Andrle blíže představuje projekt 
žadatele spolku R-Mosty s názvem „Rozvoj zázemí a služeb Nízkoprahového denního centra 
Husitská“. Celkové způsobilé náklady činí 5,8 mil. Kč. Cílovou skupinou projektu jsou osoby bez 
přístřeší a osoby ohrožené bezdomovectvím.   

Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil.  

Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí informaci o průběhu výběru 
projektů v rámci 46. výzvy OP PPR a doporučuje ZHMP schválit žádosti o podporu. 

Hlasování:  pro: 7  proti:  0 zdržel se:  0 
 
Usnesení bylo schváleno. 

 
Bod 5: Tisk R-42295 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR v 2021 

Ředitel Karel Andrle uvádí, že se jedná o rozpočtový tisk k převodu prostředků na vyplácení 
schválených žádostí o platbu a úpravě rozpočtu hl. m. Prahy na rok 2021 v souvislosti s přijetím 
odvodů za porušení rozpočtové kázně na straně městských částí. 
 
Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí úpravu rozpočtu hl. m. Prahy 
za účelem financování projektů z OP PPR a doporučuje ZHMP schválit příslušný tisk. 
 
Hlasování:  pro:   7 proti:  0 zdržel se:  0 
 
Usnesení bylo schváleno.  
 

Bod 6: Tisk R-42401 k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z OP PPR v 2021 

Ředitel Karel Andrle uvádí, že se jedná o rozpočtový tisk k revokaci usnesení Rady HMP č. 2680 ze 

dne 1. 11. 2021, důvodem je oprava administrativní chyby při rozpočtování.  

 
Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí úpravu rozpočtu hl. m. Prahy 
za účelem financování projektů z OP PPR a doporučuje ZHMP schválit příslušný tisk. 
 
Hlasování:  pro:   7 proti:  0 zdržel se:  0 
 
Usnesení bylo schváleno.  
 

Bod 7: Souhrnné informace a cíle hl. m. Prahy pro předsednictví ČR v Radě EU 
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Ředitel Andrle shrnuje dosavadní vyjednávání a dohody napříč politickými kluby a předává slovo 
tajemníkovi Komise Rady hl. m. Prahy pro předsednictví České republiky v Radě EU v roce 2022 
Filipu Hlaváčkovi, který představuje souhrnné informace o stanovených cílech HMP pro 
předsednictví, předběžný rozpočet aktivit a seznamuje členy výboru s obsahem materiálu.  
 
Diskuze: Do diskuze se k tomuto bodu nikdo ze zúčastněných nepřihlásil. 
 
Návrh usnesení: Výbor pro evropské záležitosti ZHMP bere na vědomí souhrnné informace a cíle hl. 
m. Prahy pro předsednictví ČR v Radě EU.  
 
Hlasování:  pro:   7 proti:  0 zdržel se:  0 
 
Usnesení bylo schváleno.  

Bod 8: Různé  

Pan předseda Pospíšil uvádí, že navrhuje na příštím jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 
projednat problematiku voucherových projektů. Pan Hurrle dále navrhuje zpracovat na další jednání 
materiál týkající se čerpání z evropských fondů v novém období. Pan ředitel Andrle zajistí přípravu 
materiálu k budoucnosti, bod k voucherovým projektům pak zpracuje odbor PRI. 

Jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo ukončeno 15:40 hod. 
Další on-line jednání Výboru pro evropské záležitosti ZHMP bylo stanoveno na 24. 1. 2022 od 15 hod. 

 

 

 

 
 
   
Ověřil: Jaromír Beránek, člen Výboru pro evropské záležitosti ZHMP  
Zapsal: Karel Andrle, tajemník Výboru pro evropské fondy ZHMP  

JUDr. Jiří Pospíšil  
předseda Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 

 
Ing. Karel Andrle 

tajemník Výboru pro evropské záležitosti ZHMP 
 


